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Protokół z nadzwyczajnej VI  
Sesji Rady Gminy Zagrodno 

18 września 2024 r. 
 
Miejsce posiedzenia sesji: Świetlica Remizy OSP w Zagrodnie 
Godzina rozpoczęcia: 9:30 
Godzina zakończenia: 9:48 
 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki otworzył obrady i przywitał zebranych. 
Zweryfikowano kworum. Szczegóły zawarte zostały na poniższej liście obecności: 
 
Lp. Imię i nazwisko Obecny Historia weryfikacji kworum 

1 Sebastian Faryniarz TAK  18.09.2024 09:32 Obecny 

2 Kamila Halikowska TAK  18.09.2024 09:32 Obecny 

3 Bogusław Kamiński TAK  18.09.2024 09:32 Obecny 

4 Marcin Karasiński TAK  18.09.2024 09:32 Obecny 

5 Jan Kotylak TAK  18.09.2024 09:32 Obecny 

6 Dawid Kowcz NIE  18.09.2024 09:32 Nieobecny 

7 Bartosz Kunecki TAK  18.09.2024 09:32 Obecny 

8 Sylwester Kuźmiak TAK  18.09.2024 09:32 Obecny 

9 Grzegorz Laszkiewicz TAK  18.09.2024 09:32 Obecny 

10 Stanisław Olechowski TAK  18.09.2024 09:32 Obecny 

11 Halina Pawlus TAK  18.09.2024 09:32 Obecny 

12 Beata Raczyńska TAK  18.09.2024 09:32 Obecny 

13 Anna Senko TAK  18.09.2024 09:32 Obecny 

14 Piotr Siwak NIE  18.09.2024 09:32 Nieobecny 

15 Bolesław Sobański TAK  18.09.2024 09:32 Obecny 

 
Ponadto w sesji udział wzięli: Wójt Gminy Zagrodno Piotr Janczyszyn, Skarbnik Gminy Gabriela 
Światkowska, Z-za Wójta Beata Łuckiewicz – Kropska, Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Gminy 
Justyna Liszyk-Świder Radca Prawny Marian Tarnowski, Sołtys Sołectwa Olszanica Anna Lisowska, 
Sołtys Sołectwa Jadwisin Leon Wijatyk, Sołtys Sołectwa Grodziec Danuta Michnej. 
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Planowany porządek posiedzenia 

 

Planowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2.  Podjęcie uchwał: 

 w sprawie zaciągnięcia pożyczki w roku 2025, 

 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zagrodno. 

3.  Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

Przebieg spotkania 

 

1. Otwarcie obrad sesji. 

Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki otworzył obrady nadzwyczajnej II sesji Rady Gminy 

Zagrodno zwołanej na Wniosek Wójta Gminy Zagrodno. Przywitał wszystkich zebranych. 

Zweryfikowano kworum - na sesji obecnych jest 13 radnych na stan 15, co stanowi kworum, przy 

którym Rada Gminy może obradować i podejmować prawomocne uchwały. Przewodniczący odczytał 

porządek obrad dzisiejszej sesji i przeszedł do punktu 2. 

 

2.  Podjęcie uchwał: 

1/ w sprawie zaciągnięcia pożyczki w roku 2025, 
 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki poinformował, że Komisja Budżetu, Finansów, 
Infrastruktury Gminy, Planowania pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały na posiedzeniu w 
dniu 18 września 2024 r. i otworzył dyskusję. W związku z brakiem uwag zarządził głosowanie. 
 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: w sprawie zaciągnięcia pożyczki w roku 2025 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 18.09.2024 09:33 

Tryb głosowania: Bezwzględna większość ustawowego 

składu 

Miejsce: Świetlica Remizy OSP w 

Zagrodnie 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 
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Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jan Kotylak Za 18.09.2024 09:33 

2 Bartosz Kunecki Za 18.09.2024 09:33 

3 Stanisław Olechowski Za 18.09.2024 09:33 

4 Halina Pawlus Za 18.09.2024 09:33 

5 Anna Senko Za 18.09.2024 09:33 

6 Piotr Siwak Nieobecny ------------ 

7 Sylwester Kuźmiak Za 18.09.2024 09:33 

8 Sebastian Faryniarz Za 18.09.2024 09:33 

9 Marcin Karasiński Za 18.09.2024 09:33 

10 Kamila Halikowska Za 18.09.2024 09:33 

11 Bolesław Sobański Za 18.09.2024 09:33 

12 Grzegorz Laszkiewicz Za 18.09.2024 09:33 

13 Bogusław Kamiński Za 18.09.2024 09:33 

14 Beata Raczyńska Za 18.09.2024 09:33 

15 Dawid Kowcz Nieobecny ------------ 

 
Po przeprowadzeniu głosowania przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki ogłosił, że uchwała 
została podjęta jednogłośnie: 13 głosów „za”. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Uchwała Nr VI.35.2024 Rady Gminy Zagrodno z dnia 18 września 2024 r. sprawie zaciągnięcia 
pożyczki w roku 2025 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

2/ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zagrodno. 
 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki poinformował, że Komisja Budżetu, Finansów, 
Infrastruktury Gminy, Planowania pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały na posiedzeniu w 
dniu 18 września 2024 r. i otworzył dyskusję. W związku z brakiem uwag zarządził głosowanie. 
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Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zagrodno 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 18.09.2024 09:34 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Świetlica Remizy OSP w Zagrodnie 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jan Kotylak Za 18.09.2024 09:34 

2 Bartosz Kunecki Za 18.09.2024 09:34 

3 Stanisław Olechowski Za 18.09.2024 09:34 

4 Halina Pawlus Za 18.09.2024 09:34 

5 Anna Senko Za 18.09.2024 09:34 

6 Piotr Siwak Nieobecny ------------ 

7 Sylwester Kuźmiak Za 18.09.2024 09:34 

8 Sebastian Faryniarz Za 18.09.2024 09:34 

9 Marcin Karasiński Za 18.09.2024 09:34 

10 Kamila Halikowska Za 18.09.2024 09:34 

11 Bolesław Sobański Za 18.09.2024 09:34 

12 Grzegorz Laszkiewicz Za 18.09.2024 09:34 

13 Bogusław Kamiński Za 18.09.2024 09:34 

14 Beata Raczyńska Za 18.09.2024 09:34 

15 Dawid Kowcz Nieobecny ------------ 

 
Po przeprowadzeniu głosowania przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki ogłosił, że uchwała 
została podjęta jednogłośnie: 13 głosów „za”. 
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-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Uchwała Nr VI.36.2024 Rady Gminy Zagrodno z dnia 18 września 2024 r. w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zagrodno 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 

3.  Zamknięcie obrad sesji. 
 
Wójt Piotr Janczyszn wprawdzie nie ma w porządku obrad spraw różnych ale w związku z sytuacją 
jaka miała miejsce przez Weekend a mianowicie z powodzią która nas tutaj dotknęła. Chciałbym w 
kilku słowach przedstawić Państwu ale przede wszystkim mieszkańcom. Sytuacja jaka miała miejsce, 
to jakie zostały podjęte działania. A więc tak. Zarówno w sobotę jak i w niedzielę nawiedziła nas fala 
powodziowa nigdy w historii chyba gminy Zagrodno nie było tak że przez 2 dni walczyliśmy z wielką 
wodą, tak można powiedzieć jak na nasze możliwości nasze warunki była to wielka woda.  
13 o godzinie 7:30 stan wody czyli w piątek wynosił 84 cm o godzinie, o godz. 11 został odbyło się 
posiedzenie gminnego zespołu zarządzania kryzysowego. Oczywiście uczestniczyłem ja, kierownik 
zakładu usług komunalnych, kierownik gopsu, Prezes Związku Ochotniczych Straży Pożarnych naszych 
gminnych tutaj, inspektor do spraw ochrony. Zostały wydane pierwsze zarządzenia i wydane 
dyspozycje. Działaniami jednostek OSP na terenie gminy w przypadku wystąpienia powodzi kierował 
starszy kapitan Grzegorz Szczepanowski i z tego miejsca chciałbym bardzo serdecznie mu 
podziękować bo to naprawdę bardzo dobrze wyglądało, sprawnie zarządzał wszystkimi jednostkami. 
W przypadku zgłaszania zapotrzebowania na piasek przez osoby prywatne ZUK zabezpieczał, woził 
ten piasek dostarczaliśmy worki. W przypadku konieczności ewakuacji ludności zadysponowaliśmy 
mieszkania socjalne, które są w dyspozycji z ZUK-u. Gdyby była taka sytuacja że większa ilość i liczba 
mieszkańców potrzebowałaby no opuścić swoje niestety mieszkania byłyby one zalewane mieliśmy 
do dyspozycji salę wiejską w Zagrodnie tam byłby przygotowany dla nich punkt. Gminny Ośrodek 
Pomocy Społecznej miał zabezpieczyć żywność. Na szczęście mówię to z wielką radością do takiej 
sytuacji nie doszło. O godzinie 13:50 stan rzeki Skoda już wynosił 87 cm w związku z tendencją 
wzrostową w celu monitorowania sytuacji zostały wprowadzone całodobowe dyżury w gminie. O 
godzinie 17:30 woda już miała 94 cm zostały uruchomione 2 zastępy OSP w Zagrodnie, jeden zastęp 
monitorował teren gminy a drugi ładował worki z piaskiem. O godzinie 22 stan rzeki już miał 135 cm 
został ogłoszony alarm przeciwpowodziowy na terenie gminy Zagrodno. Zastęp OSP Zagrodno cały 
czas monitorował bo jeszcze ta rzeka nie stanowiła większego zagrożenia dla nas. 14 czyli to jest 
sobota godzina 6:15 stan wody wynosił 195 cm. Zostały uruchomione jednostki OSP z terenu gminy w 
celu wyrokowania piasku i zabezpieczenia miejsc niebezpiecznych. Oczywiście Zakład Usług 
Komunalnych w Zagrodnie również był do dyspozycji oraz zgłaszały nam się osoby prywatne ze 
sprzętem, które wykazywały chęć pomocy. I 14 o godzinie 8.00 to już było sobota 207 o godzinie 
10.00 - 229 o godzinie 13.00 - 245 o godzinie 15.00 - 252. I ten stan wody później zaczął już spadać, 
obniżać się. Oczywiście na bieżąco informowaliśmy na stronie gminy Zagrodno o bieżącej sytuacji o 
tym to powoda przybywa i co należy robić. 15 to jest niedziela o godzinie 10.00 zaczyna się już 
tendencja zwyżkowa o godzinie 13.00 – 206, godzina 16.00 – 240, godzina 18.00 – 260, godzina 20.00 
- 276 cm, godzina 20.50 – 280 centymetrów i ten poziom wody utrzymywał się już do samego końca. 
Wydaliśmy Szanowni Państwo ponad 16000 worków z piaskiem. Byliśmy zabezpieczeni i przyjechało 
do nas 531 ton samego piasku. Ponad 400 t zostało zaworkowanych i rozwiedzionych lub odebranych 
przez mieszkańców swoim transportem. Z tego miejsca chciałbym bardzo serdecznie podziękować 
wszystkim jednostkom OSP z gminy Zagrodno bez wyjątku. Gdyby nie strażacy z OSP naprawdę 
mielibyśmy dużo gorszą sytuację i nie poradzilibyśmy pewnie sobie z tą z tą wielką wodą. Chciałbym 
podziękować dla mieszkańców gminy, dla rolników, którzy tutaj przyjechali sprzętem, którzy wozili te 
worki z piaskiem. W niedzielę naprawdę jeżdżono i wożono te worki z piaskiem w takie miejsca gdzie 
trudno było dojechać bo woda była bardzo duża natomiast nie zalewała jeszcze budynków. 
Podejmowali to ryzyko, jechali wozili, strażacy jeździli z nimi rozładowywali, mieszkańcy pomagali ile 
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mogli i za to jestem bardzo wdzięczny. Chciałem powiedzieć jeszcze że nie tylko mieszkańcy brali 
udział tutaj przed urzędem gminy gdzie był ten sztab dowodzenia. Ale z kierownikiem Karkowskim 
kilka razy objechaliśmy teren, szczególnie tam do tych posesji gdzie one były bardzo narażone. I 
byłem też pozytywnie zaskoczony, bo mieszkańcy właśnie byli też tam nie zostawiali sąsiadów 
samych. Często przyjeżdżali koledzy, znajomi z innych miejscowości żeby wspierać żeby pomagać 
chciałbym też podziękować właśnie wszystkim tym, którzy przyjechali do nas innych gmin. A byli i z 
Konradówki i z Warty Bolesławieckiej. Nie jestem też w stanie wymienić wszystkich z imienia i 
nazwiska bo to byłoby bardzo trudne, ale naprawdę ta pomoc była bezcenna. Chciałbym 
podziękować serdecznie dla pani Natalii Lis sołtys z Wojciechowa, nie wiem czy to jest tylko jej 
zasługa czy całej rady sołeckiej ale na jej ręce dziękuję za to że w niedzielę przyjechał tutaj posiłek dla 
strażaków w remizie mogli strażacy się posilać. Sołectwo Zagrodno zapewniło ciepłą herbatę pod 
namiotem. Firma Walbet w nocy jeszcze w niedzielę dowoziła nam piasek. Bo bałem się, powiem, 
dzisiaj mogę to powiedzieć, otrzymałem informację że o godzinie 2.00 przejdzie trzecia fala. Na 
szczęście nie przeszła ta trzecia fala natomiast machaliśmy już na zimne gdyby przeszła trzecia fala i 
pewnie byłaby jeszcze większa to wtedy moglibyśmy mieć dużo większe problemy i kłopoty. 
Wszystkim pracownikom ZUK-u chciałbym podziękować oni byli tutaj dostępni 24 godziny na dobę. 
Pomagali ile mogli. Chciałbym podziękować również dla Zamku Grodziec, który przygotował tutaj 
ciepły posiłek dla strażaków w postaci żurku, został tu przywieziony na miejsce więc mogli strażacy 
też się jakoś tutaj przez chwilę chociaż ogrzać. Bo wiecie Państwo warunki jakie były pogodowe też 
się lał. W tym deszczu wszyscy dawali z siebie wszystko i mówię to z pełną stanowczością naprawdę 
to na to było takie pospolite ruszenie, gdzie nie widziałem kogoś kto siedział stał z boku. Nie chciał się 
zaangażować w tą pracę. Firma Torino Sławek Strychalski i dla niego również serdeczne 
podziękowania bo był jednym z tych którzy też w czasie powodzi tutaj swoim sprzętem woził ale był 
również tym, który wczoraj od godziny 13 zwoził spaletowany piasek w workach na swoją bazę. I 
później do późnych godzin wieczornych ładował tiry. Które ten piasek wywiozły do Oławy. Bo nie 
wiem czy Państwo wiecie, wy już wiecie, ale mieszkańcy może nie wszyscy, że wczoraj podjąłem 
decyzję że ten piasek który u nas został już wykorzystany i uratował nas przed powodzią wczoraj w 
ilości ponad 3000 worków został spaletowany z i załadowany na 2 tiry wczoraj i 2 mają się ładować 
do godziny 10 dzisiaj i jest przetransportowany do Oławy. Mamy nadzieję że ich też tam częściowo 
przynajmniej uratuje. Jeżeli uratujemy tam chociaż jeden budynek czy 2 dzięki tym workom z 
piaskiem od nas to naprawdę możemy być z siebie dumni. Generalnie chciałbym podziękować 
wszystkim, wszystkim, którzy się zaangażowali, którzy przyjechali którzy wspierali nas jak mogli 
żebyśmy się przed wielką wodą jak na nas, uratowali. Myślę że jeszcze przyjdzie czas później na jakieś 
szczegółowe dyskusje, rozważania podejmowanie działań mających zabezpieczyć nas ewentualnie w 
przyszłości. Bo musimy sobie zdać sprawę że ta wielka woda która nas dotknęła w ten weekend. 
Pewnie powróci do nas może nie za 2 tygodnie za 2 miesiące za rok za 2 ale prędzej czy później 
będziemy musieli znowu się z taką powodzią zmierzyć i myślę że musimy wyciągać wnioski z tego co 
tutaj nas dotknęło, co trzeba poprawić żebyśmy na kolejną wodę, która nas pewnie prędzej czy 
później tak powiedziałem odwiedzi byli zabezpieczeni na ile i na ile będziemy mogli. Wiem na dzień 
dzisiejszy że 2 budynki chyba to jest budynek w Jadwisinie numer 15 zalany wodą, woda się wdarła 
do budynku na wysokość 50 cm. Zagrodno numer 2 tam wodan była w piwnicy i mówi bo wczoraj 
byliśmy po południu z panem Karkowskim też u niego. I że była w łazience tylko w łazience a zawsze 
miał zalany budynek też do wysokości nieraz metra. Ale tam jak przyjechaliśmy teraz już mówię tak z 
radością i z uśmiechem jak przyjechaliśmy w niedzielę to popatrzyłem na to, te umocnienia które tam 
wybudowali i ja mówię,, Rysiek bo znamy się przecież, Rysiek ty się przygotowujesz na wodę czy na 
ostrzał artyleryjski? Bo naprawdę byli obłożeni z każdej strony wysoko i grubo i dzięki temu że tam 
było tych mieszkańców sporo i tak się zabezpieczyli, to uratowali budynek. Co mogę więcej Szanowni 
Państwo powiedzieć, jeszcze raz wszystkim serdecznie, serdecznie dziękuję i oby nas powódź nigdy 
nie dotknęła. Tu mi pani wójt odpowiada, że dzisiaj Szanowni Państwo umożliwiamy dla mieszkańców 
wszystkich tych, którzy chcą przywieść jakieś dary, jakąś pomoc materialną dla tych, którzy ucierpieli 
będziemy tutaj to wszystko przyjmować od mieszkańców i organizować transport. Pani kierownik 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej zobowiązana została aby się skontaktować z zarządzaniem 
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kryzysowym gdzie będziemy mogli w konkretne miejsce dla kogo będziemy tutaj to gromadzili i 
będziemy mogli to zawieść. Wiadomo że nie damy rady wszędzie. Moja propozycja rana była taka że 
jak pojechały worki na ławę to być może dobrze byłoby żeby ta pomoc materialna również w postaci 
wody, koców. Potrzebują wszystko też może pojechała akurat do Oławy, ewentualnie niech tam ze 
sztabu kryzysowego bo mam kontakt do zarządza to wskaże że jeżeli nie bezpośrednio na Oławę to 
może jakieś sąsiednie wioski będą tej pomocy potrzebowały. To tam to przekierujemy.  
 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki zamknął 
nadzwyczajną VI sesję Rady Gminy Zagrodno. 

 
 
 
 

 

 

 

Protokolant: 
Kamila Szczepanowska 
 
 
 
 

Pełne wypowiedzi przeprowadzonych dyskusji w poszczególnych punkach dostępne są do 
odtworzenia w Biuletynie Informacji Publicznej z zakładce Rada Gminy 2024-2029 - Transmisje sesji 
rady gminy pod adresem: 
 https://bip.zagrodno.eu/transmisje_sesji_rady_gminy,m19,s1904.html 
 

 

 

 

https://bip.zagrodno.eu/transmisje_sesji_rady_gminy,m19,s1904.html

